

Title (en)

Dishwasher with an optical display device

Title (de)

Geschirrspülmaschine mit einer optischen Anzeigeeinrichtung

Title (fr)

Lave-vaisselle doté d'un dispositif d'affichage optique

Publication

EP 2374398 A2 20111012 (DE)

Application

EP 11157659 A 20110310

Priority

DE 102010003687 A 20100407

Abstract (en)

The dishwasher (1) has a door (3) for closing a washing container (2) that receives items to be cleaned. The container has an upper washing rack (4) and a lower washing rack (5) for supporting the items. The racks are moved from a treatment position to an access position, where the compartment is closed in the treatment position, and the items are loaded and unloaded into/from the dishwasher in the access position. Optical display devices (10, 11) visually notify operation information and program information of the dishwasher, where the display devices are assigned to the racks.

Abstract (de)

Eine Geschirrspülmaschine Geschirrspülmaschine (1), insbesondere Haushaltsgeschirrspülmaschine, mit einem insbesondere von einer vorderseitigen Tür (3) verschließbaren Spülbehälter (2) zur Aufnahme von zu behandelndem Gut, wobei der Spülbehälter (2) mit zumindest einem beweglichen Spülkorb (4;5) versehen ist, in dem zu reinigendes Gut halterbar ist und der aus einer im Nahbereich einer Rückwand des Spülbehälters (2) gelegenen Behandlungsstellung, in der der Spülbehälter (2) verschließbar ist, in eine die Be- und Entladung erleichternde Zugriffstellung verlagerbar ist, und wobei die Geschirrspülmaschine zumindest eine Anzeigeeinrichtung (10;11) für die optische Mitteilung von Betriebs- und/oder Programminformationen der Geschirrspülmaschine (1) umfaßt, wird so ausgebildet, daß zumindest eine optische Anzeigeeinrichtung (10;11) einem Geschirrkorb (4;5) zugeordnet ist.

IPC 8 full level

A47L 15/42 (2006.01); **A47L 15/50** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47L 15/006 (2013.01 - EP US); **A47L 15/4293** (2013.01 - EP US); **A47L 15/50** (2013.01 - EP US); **A47L 2401/023** (2013.01 - EP US);
A47L 2401/04 (2013.01 - EP US); **A47L 2501/26** (2013.01 - EP US)

Cited by

EP3320823A1; EP2581026A3; BE1031039B1; EP3292807A1; CN107920712A; WO2024104698A1; WO2013053823A1; WO2017032629A1;
DE102016222321A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2374398 A2 20111012; **EP 2374398 A3 20160803**; **EP 2374398 B1 20190213**; DE 102010003687 A1 20111013; PL 2374398 T3 20190830;
TR 201902924 T4 20190321; US 2011248609 A1 20111013; US 8858726 B2 20141014

DOCDB simple family (application)

EP 11157659 A 20110310; DE 102010003687 A 20100407; PL 11157659 T 20110310; TR 201902924 T 20110310;
US 201113046829 A 20110314